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Inspraaknotitie 

 
Inleiding 
In 2023 is de gemeente gestart met het project “ontwikkeling Laag-Geldrop”. Om de openbare ruimte op een 
zo goed mogelijke manier en comfortabele manier in te richten zijn er bewonersavonden gehouden. Tijdens 
deze momenten hebben toekomstige bewoners en omwonenden reactie kunnen geven over de opgave die er 
ligt. Na het verzamelen en uitwerken van de reacties is het voorlopige ontwerp verder gebracht tot een 
definitief ontwerp. De reacties zijn verzameld in een Kes-lijst (zie bijlag). In deze notitie is kort samengevat wat 
de meeste besproken onderwerpen zijn.  
 
Algemeen 
Van het aantal genoteerde reacties van de bijeenkomst zijn er 9 overgenomen “gehonoreerd” van de totaal 29 
reacties. Van de 29 reacties zijn er ook 8 niet overgenomen. Daarnaast zijn er nog 12 reacties die in de verdere 
uitwerking van het ontwerp worden onderzocht. 
 
 

 
Grafiek 1: Gesorteerde reacties betreffende het ontwerp. 
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Van het aantal genoteerde reacties van de bijeenkomst zijn er 13 reactie over verkeer. Van het totaal van 29 
reacties zijn er 3 reacties over groen, 8 reacties over water en 2 reacties over de openbare verlichting (OVL). 
Daarnaast waren er nog 3 van de 29 reacties die onder de categorie overige vielen.  
 

 
Grafiek 2: Aantal reactie betreffende de verschillende onderwerpen.  
 
Onderwerp van de reacties 
De reacties zijn voor deze notitie gebundeld, hieronder is kort samengevat wat de algehele strekking was van de 
reacties. Verkeerstechnische vragen zijn voornamelijk gericht op de parkeermogelijkheid en de verkeerssituatie 
op de Genoenhuizerweg. De Genoenhuizerweg wordt ervaren als een verkeersgevaarlijke straat. Na 
verschillende onderzoeken is gebleken dat dit voornamelijk een subjectieve veiligheidskwestie is. Echter, door 
de ontwikkelingen op Laag-Geldrop is het voorstelbaar dat de Genoenhuizerweg een upgrade krijgt. De 
genoenhuizer weg is een belangrijke fietsverbinding en een toegangsweg voor verschillende activiteiten. Het is 
voorstelbaar dat de Genoenhuizerweg, door o.a. de ontwikkelingen, ingericht wordt als fietsstraat. 
 
Met betrekking tot het groen zijn de reacties verschillend. De planten van groen wordt in de besteksfase bepaald 
op basis van de beschikbare ruimte en een separaat participatietraject.  
 
Algemene stemming van de avond 
De algemene stemming van de avond was gemoedelijk. De meeste bewoners en omwonende waren tevreden 
met de hoofdlijnen die nu geschetst zijn. De details waar nog vragen over zijn behoren tot een later stadium van 
de ontwikkelingen. Deze worden t.z.t. onderzocht en waar nodig met de toekomstige bewoners en omwonende 
besproken.  
 
 
 
Bijlage: KES-lijst 
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